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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča,  
029 44  Rabča,  Ul. Hlavná súp. č. 426 

 
ZÁPISNICA č. 3 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  
16. marca 2022, konaného v tanečnej sále kultúrneho domu Obecného úradu v Rabči 

 
Obsahuje:  
1. Pozvánka 
2. Prezenčná listina 
3. Zápisnica 
4. Uznesenie  
5. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej k 

dodržaniu podmienok pre poskytnutie finančnej pôžičky pre RABČAN – SP, s.r.o. Rabča 
pre „Rozvoj integračného podniku RABČAN SP, s.r.o.“ 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 
k navýšeniu príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča 

 
Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Neprítomní: Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea Lubasová – ospravedlnené – poslanci  OZ. 
 
Ďalší prítomní:  
Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 
Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby 
Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 
Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
TRETIE riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2022 
otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 
zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Je prítomných 8 poslancov   zo všetkých 11 
poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé sa právoplatne uznášať.  
 
K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 
Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Pavol Kobyliak a Ing. 
Jaroslav Jagnešák,  poslancov OZ. 
 
K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 
Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Brišák,  členovia: 
Monika Adamčíková a Marta Gužíková,  poslanci OZ. 
UZNESENIE 
ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta 
Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 
Ján Maťuga t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 
Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  
P r o g r a m:  
1. Otvorenie; 
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 
3. Schválenie návrhovej komisie; 
4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 
5. Prejednanie a schválenie „Prístavby, nadstavby a vnútorných priestorov Kultúrneho domu 

v Rabči“; 
6. Prejednania a schválenie odkúpenia parcely na obec Rabča – oprava uzn. č. 8/2021 zo dňa 

10.12.2021 - Adamovka III.; 
7. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 
8. Interpelácia – Diskusia; 
9. Záver. 
 
Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 
poslancov neboli žiadne. Starosta navrhol doplniť   
ako bod 6) Schválenie pôžičky pre RABČAN – SP, s.r.o., Rabča na Rozvoj integračného 
podniku RABČAN, s.r.o. vo výške 120 000,00 € 
ako bod 7) Schválenie zvýšenia príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 
300 000,00 € 
a do bodu Rôzne:  Schválenie kúpy defibrilátorov  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili  nadpolovičnou väčšinou všetkých prítomných poslancov Program 
rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou  zmenou. ZA schválenie 
programu hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert 
Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga t. j. 8 
z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 5 – Prejednanie a schválenie „Prístavby, nadstavby a vnútorných 
priestorov Kultúrneho domu v Rabči  
Starosta – bol nám schválený projekt na zateplenie budovy Kultúrneho domu v Rabči. Chce 
od poslancov schváliť zámer Prístavby, nadstavby a vnútorných priestorov KD v Rabči. 
O tomto sme sa už v minulosti bavili na zasadnutiach OZ. Ukázal poslancom projekt 
prístavby a nadstavby KD. Je tam pristavená výťahová šachta + nadstavba nad 1 kanceláriou 
obecného úradu. Priestorovo to nie je až taká zásadná nadstavba. Štúdia je ešte z r. 2017. 
Ukázal aj súčasnú štúdiu, je tam aj pergola cez vonkajší prístup. Prístrešky nie sú v projekte, 
lebo je to neoprávnený náklad. Boli sme v časovom strese. Nebol čas úplne do detailov sa 
zaoberať projektom. Do projektu šla obec bez prístavby, nadstavby a prístreškov. Chce sa 
poradiť s poslancami a využiť schválený projekt a zároveň urobiť predložený návrh s tým, že 
by to robil hneď víťazný dodávateľ, ak to bude možné.  
Kobyliak – však projekt bol už schválený a bez týchto navrhovaných zmien.  
Starosta – áno, budú to riešiť s riadiacim orgánom. Chce od poslancov, aby podali svoje 
návrhy, či vôbec do má obec ísť. Môže sa urobiť len výťah. Nadstavba a prístavba nemusí 
byť.  
Mgr. Brišák – máme už kalkuláciu, koľko by to stálo? 
Starosta – nie nemáme. Musí sa to dať naceniť. Nerobil rozpočet, lebo nevedel, či poslanci 
budú s tým súhlasiť. 
Kobyliak – je možnosť dať priamo zadať zákazku víťaznej firme?  
Starosta – veď aj našim organizáciám dávame in house zákazky. Nemáme stanoveného 
manažéra v Bratislave, tak sa nemáme s kým poradiť. Musíme to odkomunikovať.  
Kobyliak – určite sa to nedá urobiť priamym zadaním, podľa neho iba pri havarijnom stave. 
Starosta – ak nie, tak budeme robiť čiste len schválený projekt.  
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Mgr. Brišák – prístavbu by uvítal, zlúčiť všetky prevádzky pod Obecný úrad v Rabči. 
A nemohli by to robiť naši ľudia in house zadaním. Potom by sa k tomu skôr vyjadril. Ide len 
o nadstavbu 1 podlažia. Víťaznú firmu by do toho vôbec nezapájal. Čo sa týka tienenia, tak sa 
opýtal, či sú tam zakomponované aj žalúzie?  
Starosta – to bol neoprávnený náklad. Podobne sme to riešili na škole, ale nakoniec si to 
platila sama škola.  
Ing. Jagnešák – jednoznačne treba vypratať obecný úrad a prerobiť ho. 50 rokov sa tu nič 
s úradom nerobilo.  
Ing. Kovaliček – chápe to tak, že je treba sa rozhodnúť, či do toho vôbec ideme.  
Ing. Jurčák – áno, jednoducho treba sa len rozhodnúť. On osobne si myslel, že už dnes p. 
starosta predloží poslancom rozpočet nadstavby, prístavby a vnútorných priestorov. 
Maťuga – ale poslanci nie sú určite proti, len nemáme rozpočet.  
Starosta – on sám má dilému, možno aj keď to poslanci schvália, tak sa to nebude robiť. 
Možno až za rok, nie hneď. Nemôžeme to robiť tento rok vlastnými firmami, lebo majú veľa 
práce v rámci projektov. Možno až na budúci rok.  
Kobyliak – lešenie nám aj tak zaúčtujú rovnako naše organizácie ako cudzie.  
Ratica Štefan – prístrešok nad hlavným vchodom sa prerábal z rovného na šikmý a teraz 
podľa projektu je znova rovno.  
Starosta – zajtra to dá naceniť rozpočtárovi a znova sa o tom oboznámia poslanci. Je za to, 
aby poslanci boli o všetkom informovaní. Plánoval len pracovné stretnutie, ale potom to 
zmenil na riadne, aby poslanci prišli.  
Mgr. Brišák – a tlačí nás niečo, aby sme to dnes schválili?  Napr. rozpočtár to nacení zajtra  
a o týždeň budú tie ceny oveľa vyššie, jednoducho je teraz taká doba.  
Ing. Jurčák – treba schváliť, či to ideme prerobiť komplet. Potrebujeme vedieť rozpočet. Stále 
nevieme koľko bude stáť vnútro, nadstavba, prístavba + výťah.  
Starosta – s interiérom sa tiež počíta, ale aby sa to zvládlo, máme tento rok za 2 mil. € 
projektov. 
Ing. Jagnešák – na budove Urbáru, by chcel opraviť omietku, kde obec je vlastníkom 60% 
a Urbár 40%. Len informuje.  
  
UZNESENIE 
Poslanci schválili Prístavbu a nadstavbu Kultúrneho domu v Rabči s tým, že rozpočet bude 
poslancom predložený na schválenie na riadnom  zasadnutí OZ.   
ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Kobyliak – nebude to lepšie robiť na ďalší rok, keďže je teraz veľa projektov?  
Ing. Kovaliček – interiér by mali robiť naši ľudia. 
Kobyliak – veď našimi ľuďmi to vari lacnejšie spravíme? Len nech im  starosta nemenežuje, 
nerozpráva do toho a nemení veci.  
Starosta – a čo sa menilo?  
Kobyliak – nech starosta vybaví projekty, nemenežuje ich a výjde to lacnejšie.  
Starosta – to nie je pravda. Nevie o čom p. Kobyliak rozpráva. 
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili stavebné úpravy a rekonštrukciu vnútorných priestorov Obecného úradu 
v Rabči s tým, že rozpočet bude predložený poslancom na schválenie na riadnom zasadnutí 
OZ.  
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ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 8 
z prítomných 9; PROTI – Pavol Kobyliak t. j. 1 z prítomných 9; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Kobyliak – on je proti iba preto, aby sa to nezačalo tento rok, ale až na budúci.  
 
K bodu číslo 6 –  Schválenie pôžičky pre RABČAN – SP, s.r.o., Rabča na Rozvoj 
integračného podniku RABČAN, s.r.o. 
Prednosta – boli sme úspešní v investičnej pomoci. Vysvetlil dôvody pôžičky. 120  tis. € sa 
vráti späť obci. Urobí sa  Zmluva + splátkový kalendár.  
Kobyliak – z čoho bude SP vracať 30 tis.€. 
Prednosta – z činnosti budeme splácať. 20 tis. € už máme pôžičku z obce.  
Kobyliak – SP je s.r.o.? 
Prednosta – áno.  
Starosta – 200 tis. € im bola poskytnutí finančný výpomoc. 60 tis. € je na kúpu strojov. Ide 
o 50 % dotáciu a druhú časť musí s.r.o. zaplatiť. S.r.o. si vzala úver 30 tis. € a 20 tis. € sme im 
už poskytli z obce. Ide o dočasnú finančnú výpomoc.  
Prednosta – 90 tis. € vrátime hneď obci.  
Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú 
o prednesenie stanoviska k dodržaniu podmienok pre poskytnutie finančnej pôžičky pre 
RABČAN – SP, s.r.o., Rabča.  
Hlavná kontrolórka – uviedla, že stanovisko poslanci obdržali e-mailom dňa 14.3.2022. 
Podmienky poskytnutia úveru vo výške 120 000,00 € sú splnené.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili pôžičku pre RABČAN – SP, s.r.o., Rabča na Rozvoj integračného podniku 
RABČAN, s.r.o. vo výške 120 000,00 €. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav 
Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, 
Pavol Kobyliak, Ján Maťuga t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci vzali na vedomie Stanovisko JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej, hlavnej 
kontrolórky obce Rabča k dodržaniu podmienok pre poskytnutie návratného zdroja 
financovania – finančná pôžička pre RABČAN SP, s.r.o. Rabča vo výške 120 000,00 € za 
účelom prijatia a použitia: „Rozvoj integračného podniku RABČAN SP, s.r.o.“ 
ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga t. j. 8 z prítomných 
8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Dostavil sa o 16.15 hod. poslanec PhDr. Augustín Piták, teraz je prítomných poslancov 9 zo 
všetkých 11 poslancov OZ.  
 
K bodu číslo  7 – Schválenie zvýšenia príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo 
výške 300 000,00 €  
Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú 
o prednesenie stanoviska k dodržaniu podmienok o navýšenie príspevku pre RABČAN, 
obecné služby Rabča vo výške 300 000,00 € pre rok 2022. 
Ing. Kovaliček – opýtal sa či je návratný. 
Starosta – nie, je to nenávratný príspevok. Ak ho nevyčerpú, tak ho obci musia vrátiť.  
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Hlavná kontrolórka -  uviedla, že stanovisko poslanci obdržali e-mailom dňa 15.3.2022.  
Požiadala ich zároveň, aby sa vyjadrili. 
 
UZNESENIE  
Poslanci schválili navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 
300 000,00 € na rok 2022. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta 
Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 
Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci vzali na vedomie stanovisko k dodržaniu podmienok o navýšenie príspevku pre 
RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 300 000,00 € pre rok 2022, ktoré predniesla hlavná 
kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková. ZA hlasovali: Ing. Pavol 
Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 
Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 z prítomných 
9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 8 –  Schválenie kúpy defibrilátora 
Starosta – predniesol poslancom na schválenie kúpu 2 ks defibrilátorov vo výške cca 5 000,00 
€, ktoré by sa umiestnili jeden ku kostolu a druhý v Gaceli.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili zakúpenie 2 ks defibrilátorov v celkovej výške cca 5000,00 € s tým, že 1 ks 
defibrilátora bude umiestnený pri kostole a 1 ks defibrilátora v časti obce Rabča – Gaceľ. ZA 
hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Maťuga – a škola má defibrilátor zakúpený?  
Starosta – to nevie, budeme sa informovať.  
 
K bodu číslo 9 –  Prejednanie a schválenie odkúpenia parcely na obec Rabča – oprava 
uzn. č. 8/2021 zo dňa 10.12.2021 – Adamovka III.  
Odkúpenie – Ul. Adamovka  - zmena  
Odkúpenie parcely od vlastníka ako predávajúceho na obec Rabča za cenu 1,00 € za parcelu 
v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 
Predávajúci:  
MDK-Industriemontage, s.r.o., Bystrá 342, Rabča, IČO: 50657607 
parc. CKN č. 17237 – orná pôda o výmere 21 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6154. Predmetná parcela je zameraná geometrickým 
plánom č. 46156704-121/2021, Ing. Tomáš Bukový, GO2 Oravská Polhora 1155, dňa 
20.10.2021, overený Okresným úradom, katastrálny odbor, Námestovo, Ing. Margitou 
Kinierovou dňa 10.11.2021 pod č. G1 1184/2021. 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 
predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  
rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 
hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, 
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Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
V čase hlasovania nebol prítomný poslanec Pavol Kobyliak. Obec Rabča má 11 poslancov 
OZ.  
  
K bodu číslo 10 – Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta 
 
Starosta informoval poslancov, že:   
 
• Obec  pokračuje v antigénovom testovaní. Nemocnice už testovanie antigénom rušia. 

Uvažujeme, že aj my tento mesiac testovanie ukončíme.  
• 7. 3. 2022 sme zaslali vyúčtovanie na Okresný úrad, odbor krízového riadenia za snehovú 

kalamitu – mimoriadna situácia od 8.2.-10.2.2022 vo výške cca 24 000,00 € 
• 9. 3. 2022 sa uskutočnilo stretnutie s vlastníkmi, nájomníkmi bytov, rodinných domov, 

garáži v sále kultúrneho domu z dôvodu schválenia projektu: „Zlepšenie 
environmentálnych aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy 
IROP-PO4-SC431-2021-65“ vo výške 328 932,82 €. Z poslancov OZ sa zúčastnil len Ing. 
Jurčák. Boli tam veľmi zaujímavé reakcie prítomných. Úplne negativizmus. Vysvetlilo sa 
im, že sa v kontexte s druhým projektom budú riešiť parkoviská. Mal z toho zmiešané 
pocity. Žiadna spätná pozitívna väzba. Veľa vecí riešia občania cez FB a nemajú 
dostatočné informácie o stave veci.  

• 9. 3. 2022 sme zabezpečovali humanitárnu pomoc pre ukrajinské mesto Charkov, ktorú 
zorganizovala Snizhana Babaieva z Ukrajiny, ktorá v obci Rabča aj určitú dobu žila. 
Zároveň chce vysloviť poďakovanie všetkým občanom, ktorí sa o túto humanitárnu 
pomoc zaslúžili ako aj p. Chromčákovej, SČK a DHZ v Rabči 

• 14.3.2022 sa uskutočnilo darovanie krvi v KD v Rabči. Krv darovalo 73 ľudí.  
• Od 14.3.2022 už evidujeme ukrajinských občanov – utečencov, ktorí sú ubytovaní v obci 

Rabča, zatiaľ ich máme 7. Poskytli sme aj obecné auto 9-miestne na prevoz ukrajinských 
rodín. Vojna je hrozná. Niekedy sa človek zaoberá maličkosťami, aj my, a sú oveľa 
dôležitejšie veci.  

• 14. 3. 2022 sa vyhlásilo výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ Rabča. 
• Dňa 8. 3. 2022 obec Rabča zaslala podnikateľský plán a zakladateľskú listinu na 

posúdenie na Ministerstvo PSVaR prostredníctvo Regionálneho centra sociálnej 
ekonomiky v Žiline, kde sme obdržali odpoveď, že môžeme sa zmeniť na všeobecný 
sociálny podnik nie integračný ako sme žiadali. Momentálne je to v štádiu riešenia.   

 
UZNESENIE 
Poslanci informácie starostu obce vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef 
Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 z prítomných 9; PROTI 
– 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
R Ô Z N E 
Hlavná kontrolórka obce Rabča – oznámenie o ukončení funkcie 
Starosta – predniesol poslancom oznámenie hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 
Lašťákovej Spuchlákovej o jej záujme vzdať sa funkcie výkonu hlavného kontrolóra obce 
Rabča v priebehu 4. Q – 2022. Uvedené oznámenie bolo doručené na obec Rabča e-mailom 
dňa 15.3.2022 pod č. OcÚ/RA/2022/0068/0596. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef 
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Kovaliček, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL 
SA – 0. 
 
Poslanec Pavol Kobyliak nebol v čase hlasovania prítomný.  
 
32 b. j. – spôsob vykurovania 
Starosta – chceme zmeniť spôsob vykurovania z elektrického vykurovania a ústredne 
vykurovanie z našej centrálnej kotolne v bytovej jednotke 336, Ul. Bystrá. Je to len 
informácia.  
Ing. Šimurdiak – napojenie by bolo z ObZS, išlo by o rozvody, osadenie radiátorov.  
Starosta – očakáva názory od poslancov.  
Mgr. Brišák – akým spôsobom riešia teplú vodu počas leta?  
Ing. Šimurdiak – každý má vlastný bojlér. 
Ratica – treba uvažovať o tom, či to má zmysel, uhlie bude čoraz drahšie.   
Ing. Šimurdiak – do 10 rokov by sa to mohlo vrátiť. Rozpočet predstavuje cca 50 tis. €  na 
vonkajšie rozvody a na vnútorné rozvody cca 60 tis. € s DPH. 
UZNESENIE 
Poslanci schválili, aby konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča Ing. Stanislav Šimurdiak dal 
vypracovať projektovú dokumentáciu + rozpočet na zmenu elektrického vykurovania na 
ústredné vykurovanie z centrálnej kotolne obce Rabča v bytovom dome č. 336, Ul. Bystrá 
Rabča.  
 
Dni Rabče 
Starosta – požiadal Mgr. Brišáka o informácie k príprave Dni Rabča tento rok.  
Mgr. Brišák – bude sa v Dňoch Rabče pokračovať, máme zazmluvneného ešte z minulého 
roku p. Čekovského, ktorý by mal prísť a  dohodne sa ešte nejaká ľudová skupina. Až na 
budúcom zasadnutí komisie sa bude schvaľovať program. Potrebujeme vedieť aj približný 
rozpočet, aby vedeli, ako sa majú pripraviť.  
Starosta – chcel by vedieť, ktorý termín je vhodný na Dni Rabče. 
Ing. Jurčák – bol návrh od p. farára posunúť Dni Rabče o týždeň skôr a spojiť ich s Dňom 
rodiny.  
Mgr. Brišák – Mgr. Chutniaková navrhuje – piknikové posedenie s premietaním filmu na Deň 
rodiny, alebo pri nejakej inej príležitosti.  
Maťuga – p. farár by mohol navrhnúť aj iný termín.  
Starosta – bol návrh 10.7.2022, ale je vtedy svadba. 
Mgr. Brišák – či by sa to nedalo spojiť s Dňami Rabče a urobiť to v piatok.  
Ing. Jurčák – v sobotu je odpust, tak nech je odpust a nie 10 akcií.  
Kobyliak – veď už 20 rokov sú na odpust Dni Rabče, tak prečo to presúvať?  
Maťuga – súhlasí s p. Kobyliakom.  
Starosta – to bola len úvaha. 
Mgr. Brišák – on navrhuje  prizvať p. farára na kultúrnu komisiu. 
Ing. Jurčák – treba to rozdeliť –  čo je duchovné, čo je športové a čo je kultúrne.  
Maťuga – veď je to už takto zaužívané.  
Poslanci sú informatívne za zachovanie doterajších Dní Rabče. Komisia prizve p. farára.  
UZNESENIE 
Poslanci uložili predsedovi Kultúrnej komisie Mgr. Róbertovi Brišákovi prizvať na zasadnutie 
komisie vdp. Mgr. Petra Bolibrucha. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 
Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 
Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL 
SA – 0. 
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Plot pri hornej ZŠ 
Starosta – po viacerých debatách aj so zástupcami školy uviedol, že gabióny by neboli vhodné 
ku hornej škole a radšej tam urobiť kameninový plot. Zajtra je stretnutie na tvare miesta. Je to 
síce drahšia varianta, ale k historickej budove kostola sa to skôr hodí. Len informuje 
poslancov, ešte sa k tomu vrátime a dohodneme detaily.  
 
Kúpa defibrilátorov 
Starosta – predniesol poslancom na schválenie kúpu 2 ks defibrilátora vo výške 5 000,00 € 
s tým, že by sa v obci umiestnili jeden pri kostole a jeden v Gaceli.   
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili zakúpenie 2 ks defibrilátorov v celkovej výške cca 5000,00 € s tým, že 1 ks 
defibrilátora bude umiestnený pri kostole a 1 ks defibrilátora v časti obce Rabča – Gaceľ. 
ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Maťuga – a škola má defibrilátor zakúpený?  
Starosta – to nevie, budeme sa informovať.  
 
K bodu číslo 11 – Interpelácia – Diskusia 
Ing. Kovaliček – či by sa nedalo upraviť verejné osvetlenie, tak aby sa nesvietilo celú noc, 
lebo to bude do budúcna pre obec nákladné.  
Ing. Jagnešák – navrhuje vypnúť každé druhé svetlo.  
Ratica – navrhuje od 23.00 do 3.00 hod. vypnúť verejné osvetlenie.   
Starosta – on osobne je proti výseči.  
Maťuga – skúsme to na týždeň a uvidíme aké budú odozvy od ľudí.  
Starosta – on je proti vypínaniu, ale môžu si to poslanci odhlasovať, a keď to schvália, tak sa 
verejné osvetlenie bude vypínať.  
Prednosta – podľa neho je vypínanie svetiel krok späť.   
Ing. Kvasniaková – náklady na VO sú ročne 12 tis. €. 
PhDr. Piták – kedy sa začne na prácach chodníkov? 
Starosta – od 15.4. 2022. Gaceľ by sme urobili z kamenných obrubníkov a inej dlažby ako sú 
chodníky, aby to esteticky zapadalo k námestiu – centru obce.  
Ratica – materiál ide neskutočne s cenou hore a už behom 3 dní sa ceny menia.  
Starosta – to spôsobuje vojna na Ukrajine.  
Mgr. Brišák – opýtal sa starostu, či sa v kultúrnom dome rieši aj klimatizácia?  
Starosta – áno rieši sa to v rámci projektu, ale v ostatných častiach KD by sme to museli robiť 
na vlastné náklady. Čo sa týka projektu kanalizácie, tak máme doplniť do žiadosti ešte nejaké 
nedostatky. Má mať sedenie s OVS, ohľadne reklamácii.   
Maťuga – ako to pokračuje s p. Dáriusom Kormanom? 
Starosta – zatiaľ to stojí, bolo naposledy stretnutie 15.12.2021. Z poslancov bola prítomná len 
p. Gužíková. Bolo by dobré, keby poslanci na tieto stretnutia chodili.  
 
 
K bodu číslo 12 – Záver  
Starosta na záver poďakoval poslancom OZ a hosťom za účasť a rokovanie OZ ukončil 
o 18.15 hod.  
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Starosta obce Ing. Július Piták    ......................................... 
 
Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak    ......................................... 
 
Overovatelia:  
 
Ing. Jaroslav Jagnešák     ......................................... 
 
Pavol Kobyliak      ......................................... 
 
Zapísala Mgr. Eva Grancová     ......................................... 
 
 
 
Uznesenie č. 3/2022 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 16. 3. 2022 
  
A) Berie na vedomie 
1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa  
1. 3. 2022.   

     
2. Stanovisko JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej, hlavnej kontrolórky obce Rabča 
k dodržaniu podmienok pre poskytnutie návratného zdroja financovania – finančná pôžička 
pre RABČAN SP, s.r.o. Rabča vo výške 120 000,00 € za účelom prijatia a použitia: „Rozvoj 
integračného podniku RABČAN SP, s.r.o.“. 

  
3. Stanovisko JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej, hlavnej kontrolórky obce Rabča k 
navýšeniu príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 300 000,00 € pre rok 
2022. 
 
4. Oznámenie hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej zo 
dňa 15. 3. 2022 o jej záujme vzdať sa funkcie výkonu hlavného kontrolóra obce Rabča 
v priebehu 4. Q – 2022. 
     
B) Schvaľuje 
1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Brišák,  členovia: Monika 
Adamčíková a Marta Gužíková,  poslanci OZ.   
            
2. Nadpolovičnou väčšinou zo všetkých poslancov Program rokovania obecného 
zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou zmenou t. j. doplniť 
• bod 6) Schválenie pôžičky pre RABČAN – SP, s.r.o., Rabča na Rozvoj integračného 

podniku RABČAN, s.r.o. vo výške 120 000,00 € 
• bod 7) Schválenie zvýšenia príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 

300 000,00 €  
• a do bodu Rôzne:  Schválenie kúpy defibrilátorov  
 
3. Odkúpenie parcely od vlastníka ako predávajúceho na obec Rabča za cenu 1,00 € za 
parcelu v Ul. Adamovka za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m. 
Predávajúci:  
MDK-Industriemontage, s.r.o., Bystrá 342, Rabča, IČO: 50657607 



10 
 

parc. CKN č. 17237 – orná pôda o výmere 21 m2 

v podiele 1/1-nina úč., vedené na LV č. 6154. Predmetná parcela je zameraná geometrickým 
plánom č. 46156704-121/2021, Ing. Tomáš Bukový, GO2 Oravská Polhora 1155, dňa 
20.10.2021, overený Okresným úradom, katastrálny odbor, Námestovo, Ing. Margitou 
Kinierovou dňa 10.11.2021 pod č. G1 1184/2021. 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 
predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1,00 € za parcelu z dôvodu  
rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v lokalite Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 
hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, 
Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
           
4. Prístavbu a nadstavbu Kultúrneho domu v Rabči s tým, že rozpočet bude poslancom 
predložený na schválenie na riadnom  zasadnutí OZ.   
ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. Augustín 
Piták t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
5. Stavebné úpravy a rekonštrukciu vnútorných priestorov Obecného úradu v Rabči s tým, že 
rozpočet bude predložený poslancom na schválenie na riadnom zasadnutí OZ.  
ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, 
Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 8 
z prítomných 9; PROTI – Pavol Kobyliak t. j. 1 z prítomných 9; ZDRŽAL SA – 0. 
         
6. Pôžičku pre RABČAN – SP, s.r.o., Rabča na Rozvoj integračného podniku RABČAN, 
s.r.o. vo výške 120 000,00 €. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta 
Gužíková, Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 
Ján Maťuga t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.    
 
7. Navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 300 000,00 € na rok 
2022. ZA hlasovali: Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Marta Gužíková, Mgr. Róbert 
Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ján Maťuga, PhDr. 
Augustín Piták  t. j. 9 z prítomných 9; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
       
8. Zakúpenie 2 ks defibrilátorov v celkovej výške cca 5000,00 € s tým, že 1 ks defibrilátora 
bude umiestnený pri kostole a 1 ks defibrilátora v časti obce Rabča – Gaceľ. 
 
C) Ukladá      
1. Konateľovi RABČAN, s.r.o. Rabča Ing. Stanislav Šimurdiak dať vypracovať projektovú 
dokumentáciu + rozpočet na zmenu elektrického vykurovania na ústredné vykurovanie 
z centrálnej kotolne obce Rabča v bytovom dome č. 336, Ul. Bystrá Rabča.  
Zodpovedný: v texte; Termín: 5/2022 
 
2. Predsedovi Kultúrnej komisie Mgr. Róbertovi Brišákovi prizvať na zasadnutie komisie 
vdp. Mgr. Petra Bolibrucha. 
Zodpovedný: v texte; Termín: na najbližšie zasadnutie komisie 
 
Zapísal: Mgr. Róbert Brišák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 
Členovia návrhovej komisie a poslanci: Marta Gužíková a Monika Adamčíková, poslanci OZ 


